
Brf Valpen, brev 5 201501 
 

 

Hej,  

 

Nytt år och nytt bredband ( : Tack till Martin som organiserat så det har gått smidigt 

för oss alla. Det nya året börjar även med en ny ordförande i föreningen, Sandra 

Borghammar i trappa 3. Kevin Holgersson som tidigare varit ordförande flyttar från 

oss nu i dagarna för nya utmaningar i Stockholm. Tack för det gånga året och allt 

engagemang Kevin! 

 

Vi får med jämna mellanrum rapporter om mindre stölder, obehöriga på innergården 

och olåste portar. Tyvärr är vi själva dåliga på att stänga porterna, trots våra ”kom ihåg 

lappar” Våra grannar springer över vår gård och är lika dåliga de, på att stänga båda 

våra och sina egna portar. Därför har vi valt att ta in G4S, på prov, som ska kontrolla 

vår gård slumpvisa nätter. Jag själv blev positivt överraskad hur prisvärd denna tjänst 

var. G4S kommer att kontrollera att portarna är stängda, fråga eventuella personer som 

befinner sig på gården om deras ärende och rapportera om de ser något ovanligt. Med 

detta hoppas vi att vår innergård får bort ryktet om att vara ett bra tillhåll och ett lätt 

område för småstölder. Och att vi själva blir bättre på att stänga.  

 

Angående projektet värmesystem så ska vi gå ut med förfrågan snart för att, som sagt, 

påbörja renoveringen i vår.  

 

Nytt projekt som är i startgroparna är renovering av elen. Här letar vi efter en elkonsult 

som kan hjälpa oss med en inventering och statussammanfattning över hur vårt system 

ser ut idag.  

 

 

 

 

Med vänliga hälsningar, 

Fiona och Brf Valpen  


